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Lieve leden,

Are you ready for take-off? De zomervakantie komt op zijn einde, dat betekent dat
het studiejaar 2022 – 2023 op het punt staat om te beginnen. Komend jaar zal voor
iedereen anders zijn, de faculteit zit niet meer gevestigd in de betrouwbare
Leeuwenburg, maar is verhuisd naar het nieuwe Jakoba Mulderhuis. 

Terugkijkend naar afgelopen jaar kan ik toch wel zeggen dat het een succes is
geweest. Het begin van het studiejaar verliep stroef, dat kwam door de
coronamaatregelen die continu veranderde. Vanaf het voorjaar was weer veel
mogelijk, daar werd dan ook zeker van geprofiteerd. Als ik terugkijk naar
bijvoorbeeld de DIES-week of het Gala dan denk ik aan avonden vol gezelligheid! Bij
deze zou ik Bestuur X, bestaande uit Annemijn, Laurens en Sverre willen bedanken
voor hun inzet afgelopen jaar. Daarbij wil ik ook alle andere leden bedanken die
vorig jaar een steentje heeft bijgedragen om het een succesvol jaar te maken.

Op moment van schrijven ben ik net thuis van AIR2022. Wat was dat een knallande
start van het jaar! Het waren energieke en spraakzame dagen vol activiteiten en
feestjes. Dank aan iedereen voor de gezelligheid. Binnenkort zullen de foto’s van
AIR verschijnen, vergeet deze zeker niet te bekijken voor alle leuke herinneringen. 
Het Jakoba Mulderhuis heeft ons geen eigen verenigingshok te bieden, zoals we in
de Leeuwenburg wél hadden. Dit betekent dat we minder zichtbaar zullen zijn dit
jaar. Houdt de socials en de SVAAA Whatsappgroep in de gaten om geen enkele
activiteit te missen! 

De eerstvolgende activiteit staat alweer in de planning. Op 14 september zal de
After Summer Borrel gehouden worden bij Café Leentje, naast het Rembrandtplein.
Toegang is gratis en het eerste biertje krijg je van ons, dus zorg zeker dat je
aanwezig bent!

Voor komend jaar zijn we hard op zoek naar commissieleden die de commissies
willen versterken. Neem een kijkje op de website voor alle commissies. Solliciteren
is mogelijk tot 25 september. In de week daarop zullen de sollicitaties gehouden
worden. De eerste Algemene Ledenvergadering die georganiseerd wordt door
Bestuur XI zal gehouden worden op 21 september. Zet deze datum zeker in je
agenda!

Namens Bestuur XI wens ik iedereen enorm veel succes met komend studiejaar en
zien we elkaar snel op de After Summer Borrel. 

Niels Damen
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Werken in de luchtvaart? Of een relaxte studentenbaan?
De SVAAA vacaturebank helpt je aan die leuke job! 
Klik op de vacature voor meer informatie!

AMSTERDAM AVIATION ASSOCIATION

Procurement & Logistics Officer
36 uur/ week - Vast dienstverband

Als  Procurement & Logistics Officer ben je verantwoordelijk voor de totale logistiek, planning,
materiaal control en inkoop binnen onze organisatie. Je zorgt voor efficiënte aankopen,
voorraadbeheer & planning voor tooling en apparatuur voor al onze stations.

Oude Meer

Quality Assurance Engineer
36 uur/ week - Vast dienstverband

You are a member of the professional Quality and Assurance team. Together with your team
you are responsible for ensuring our internal Part-145 procedures are in accordance with
applicable (inter)national Aviation Legislation and customer expectations.

Oude Meer

Bagagemedewerker
4 uur/week - Tijdelijk dienstverband

Wij zijn op zoek naar sterke bagage medewerkers die i.p.v. op de
sportschool bij ons topsport komen doen. Ben jij fan van vliegtuigen en op
zoek naar een flexibele (bij)baan? Ben jij vroeg in de ochtend of laat in de
avond een aantal uren beschikbaar dan zijn wij op zoek naar jou!

Schiphol

Platformmedewerker
4 uur/week - Tijdelijk dienstverband

Wij zijn op zoek naar nieuwe collega’s! Ben jij flexibel en in het weekend
beschikbaar? Ben jij op zoek naar een leuke logistieke baan in een super
gave omgeving? Misschien hebben wij dé toffe flexibele (bij) baan voor
jou!

Schiphol

Flight Officer
16 uur/week - Tijdelijk dienstverband

Ter uitbreiding van ons huidige team zijn wij op zoek naar nieuwe collega’s
voor de turnaround van al onze Transavia vluchten op Schiphol Airport.
Wil jij deel uitmaken van de dynamiek van de luchthaven Schiphol en
samen met je collega's een steentje bijdragen aan een vlotte turnaround
van het vliegtuig? Dan hebben wij dé baan voor jou!

Schiphol
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https://www.svaaa.nl/vacaturebank/procurement-logistics-officer
https://www.svaaa.nl/vacaturebank/quality-assurance-engineer
https://www.svaaa.nl/vacaturebank/bagagemedewerker
https://www.svaaa.nl/vacaturebank/platformmedewerker
https://www.svaaa.nl/vacaturebank/flight-officer
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Grondstewardessen (M/V)
8 uur/week - Tijdelijk dienstverband

Op het altijd dynamische Schiphol begeleid je passagiers van het moment van inchecken tot
het moment van instappen. Je ontmoet mensen van over de hele wereld en dus kun je je goed
uitdrukken in het Engels. Geen werkdag is hetzelfde. Klinkt dit als de perfecte (bij)baan voor
jou? Lees dan snel verder op de website en solliciteer!

Schiphol Oost

Bagage- en/of Platformmedewerkers
8 uur/week - Tijdelijk dienstverband

Op het altijd dynamische Schiphol zorg jij op het platform en/of in de kelder dat de
kofferstroom goed verwerkt wordt. Je kan bij ons ingezet worden voor de diverse
afhandelaars, dat maakt het werk erg afwissend. Jij geeft bij ons wekelijks jouw
beschikbaarheid door (min 10 uur per week). De diensttijden variëren van 3 uursdiensten tot 8
uursdiensten. Dat is werken wanneer het jou uitkomt! Schiphol staat 24-7 aan. 

Schiphol Oost

Festivalwerk
Tijdelijk dienstverband

Op zoek naar flexibel werk op evenementen en festivals? Meld je direct aan voor een
festivalbijbaan! Werken op de tofste festivals doe je op oproepbasis en wanneer jij het wilt..
Dus op de leukste festivals in Nederland!

Heel Nederland

Horeca medewerker evenementen
Tijdelijk dienstverband

Lijkt het jou leuk om te werken in de Rode Hoed, De Nieuwe Liefde en Felix Meritis? Dan is
deze vacature misschien wel wat voor jou

Baliemedewerker Schiphol Airport
12 uur/week - Tijdelijk dienstverband

Ben jij de service- en klantgerichte baliemedewerker die weet de verwachtingen van gasten te
overtreffen? Ga dan aan de slag als baliemedewerker bij Privium, de exclusieve lounge voor
zakelijke of frequente reizigers!

Schiphol
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https://www.svaaa.nl/vacaturebank/grondstewardessen-m-v
https://www.svaaa.nl/vacaturebank/bagage-en-of-platformmedewerkers
https://www.svaaa.nl/vacaturebank/festivalwerk
https://www.svaaa.nl/studie/vacaturebank/horeca-medewerker-evenementen
https://www.svaaa.nl/vacaturebank/horeca-medewerker-evenementen
https://www.svaaa.nl/vacaturebank/baliemedewerker-schiphol-airport
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Bestuur XI stelt zich voor...

Voorzitter: Niels Damen
Hallo daar! Mijn naam is Niels Damen, ik ben komend jaar de elfde voorzitter van de SVAAA. Ik
ben twintig jaar oud en kom uit het Zuid-Hollandse Voorhout, dat ligt vlak bij Leiden. Ik zou
mijzelf omschrijven als een echte doorzetter en heb veel passie voor wat ik doe. In mijn vrije tijd
ben ik graag in de sportschool te vinden, of doe ik iets met mijn vrienden. Daarnaast werk ik op
Schiphol, bij onze hoofdsponsor Viggo! Hier ben ik verantwoordelijk voor het turnaround process
van de kisten die binnenkomen en weer vertrekken.
Mijn eerste jaar bij de SVAAA was ik commissielid van ac-studie, helaas konden we toen door
COVID-19 weinig organiseren. Vorig jaar, toen ik aan het hoofd stond van ac-studie als
commissievoorzitter kon dat gelukkig wel. Samen met Edine, Jens en Tessa ga ik komend jaar de
vereniging de juiste richting op sturen. Met een bak motivatie ga ik het komend jaar tegemoet. Ik
hoop iedereen komend jaar op de activiteiten te zien, we gaan er een mooi jaar van maken! 
 

Vice-voorzitter: Edine van Breemen

Hee allemaal! Mijn naam is Edine van Breemen, 19 jaar, ik kom uit Den Haag en woon inmiddels
kamers in Amstelveen. Naast hockey en werk, mag ik aankomend jaar jullie Vice-Voorzitter zijn,
een taak die helaas een jaartje is weggeweest. Ik zal verantwoordelijk zijn voor het interne
contact
binnen de verenging, het contact met de Hogeschool van Amsterdam en zal ik fungeren als
commissaris van de AlRCO. Hier kijk ik onwijs naar uit en ik denk ook zeker dat ik met mijn
kritische blik, mijn enthousiasme en mijn ervaringen met het organiseren van hockeykampen,
hockeytoernooien en de lustrumcommissie hierin en toegevoegde waarde van zijn.

Op naar een mooi jaar, zonder enige vorm van coronarestricties, waarin we wat meer energie in
de verenging gaan blazen!

Secretaris: Tessa Verweij

Hoi! Ik ben Tessa Verweij ik ben 20 jaar en kom uit Maarsen, eigenlijk tussen Utrecht en Amsterdam. Mijn
Hobby’s zijn Hardlopen, op een Terrasje zitten, reizen en slapen. 

Volgend jaar ga ik mijn vierde jaar in van de opleiding maar dat betekent zeker niet dat ik dan ook ga
afstuderen. We doen het rustig aan. Eerst ga ik mijn minor doen en het logistics traject van jaar 4. Komend
jaar mogen jullie mij allemaal Secretessa gaan noemen want dan ben ik dus ook secretaris van de
vereniging! Vorig jaar zat ik in de Public Relations commissie waar ik mij onder andere bezig heb gehouden
met de samenwerking tussen de SVAAA en onze nieuwe hoofdsponsor Viggo en ben ik bezig geweest met
de o zo prachtige SVAAA trui. Naast Secretaris van de vereniging zal ik mij ook bezighouden met Media en
AC-Studie. Samen met heel bestuur XI heb ik er super veel zin in om er weer een prachtig verenigingsjaar
van te maken. 

 

Hey iedereen! Mijn naam is Jens Jeukens 19 jaar en dit schooljaar ben ik penningmeester van
de SVAAA. Ik kom uit Heiloo dat is een plaats in Noord-Holland onder Alkmaar. Dit jaar is mijn
derde jaar operations aan de studie en ook mijn derde jaar bij de studievereniging. Naast
mijn studie voetbal ik met mijn vrienden en vind ik het leuk om veel te borrelen! Vorig jaar
ben ik commissielid bij de lustrum commissie geweest. Hier hebben we ontzettend leuke
lustrum activiteiten georganiseerd zoals een groot Diesfeest op een varende boot! 
 Aankomend jaar ben ik verantwoordelijk voor de financiën binnen de vereniging en zal ik als
commissaris aansluiten bij SSC en de nieuwe Voyage Commissie.
Ik hoop jullie allemaal dit jaar op onze activiteiten te zien en ik wens jullie veel succes met
aankomend schooljaar!
 

Penningmeester: Jens Jeukens
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Na twee jaar hebben wij eindelijk weer een echte old school Zeewolde AIR kunnen organiseren
en wat was het weer een feest! Mede dankzij al onze begeleiders en ons geliefde AIRco onder
leiding van Simon hebben we weer een prachtige editie neer kunnen zetten en daar willen wij
graag iedereen voor bedanken! Alle airlines hebben twee dagen keihard gestreden om naast
winnen bij de spellen ook alle punten binnen te harken bij de crazy88 en uiteindelijk met de
eindtitel naar huis te gaan. Nu moeten wij Marleen Honsbeek mama van British Airways en haar
kinderen feliciteren met de winst! Ook in de avond heeft iedereen zeer zijn best gedaan om
zoveel mogelijk alcholische versnaperingen te nuttigen. Dit jaar hebben we met zn alle maar
liefst 1400Liter bier genuttigd. Laat ons niet eens beginnen over de shotjes Flugel....
 
Team Paparazzi is hard bezig om zo snel mogelijk alle fotos van air online te kunnen zetten.
Volg ons alvast op Flickr zodat jij straks de eerste bent die ze ziet! Stay tuned voor de
aftermovie...

Terugblik AIR 2022 
29 augustus - 1 september
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Time to BeReal 
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Meld je aan als Commissielid! 
2 t/m 25 september 

Ik ben Kyra Bottema, 20 jaar oud en ik woon in het mooie Baarn. Dit jaar wordt mijn
tweede jaar als Aviation student, en daarnaast ook mijn tweede jaar als SVAAA-lid.
Naast school sport ik graag, en op zijn tijd doe ik ook maar al te graag een drankje met
vrienden. In mijn 2e jaar ga ik beginnen aan de richting Engineering!
Dit jaar mag ik, na afgelopen jaar actief te zijn geweest als commissielid, de taak van
commissiehoofd van AC-Studie overnemen. Dit is de activiteitencommissie voor alle
studie- gerelateerde activiteiten. Dit zijn bijvoorbeeld bezoeken aan bedrijven als LVNL
en Transavia, maar ook vele andere bedrijven. Afgelopen jaar was er hier en daar nog
een kleine corona-hindering, maar dit jaar gelukkig niet meer, dus gaan we zo veel
mogelijk activiteiten organiseren!
Lijkt het jou nou leuk om te helpen met organiseren van deze uitjes, en alvast je netwerk
op te bouwen binnen de luchtvaart? Spreek me gerust even aan tijdens een borrel, op
school, of stuur even een mailtje naar ac-studie@svaaa.nl!

Ik ben Robin Kneuver, 23 jaar oud. Ik kom uit Benschop en woon nu in Vianen. ondanks
dat Vianen misschien niet de plek is waar je een feestje verwacht, loop ik inmiddels lang
genoeg mee om te weten waar je de beste feestjes kan vinden in Amsterdam!
Dit jaar zal ik commissiehoofd zijn van AC-non. deze commissie organiseert
voornamelijk activiteiten die niet studie gerelateerd zijn. denk dus aan grote feesten en
gezzellige borrels. Ondanks dat ik Amsterdam al bijna heb uitgespeeld, zijn er altijd
nieuwe plekken te ontdekken. Lijkt het je leuk om mee te helpen met organiseren van
zulke activiteiten, kom dan een biertje doen. dan kunnen we kijken wie het snelste een
biertje kan atten ;-) 

Holá medestudenten! Ik ben Lorenzo Bakker, 18 jaar oud en woon tussen zo’n 2500
studenten op Uilenstede in Amstelveen. Oorspronkelijk kom ik uit het Zeeuws-Vlaamse
Terneuzen, waar je mij maximaal 10 keer kan spotten per jaar. Ik vind het leven in
Amsterdam te leuk om daar terug naartoe te gaan. Zo heb ik 13 leuke huisgenoten,
waarmee ik graag een drankje of een spelletje doe. Daarnaast speel ik ook veel Jeu de
Boule en maak ik fraai zeepsnijwerk. Ook werk ik hier voor de KLM als bruggenoperator
en rij crew met een prachtig antiek ‘VW Transporter’ busje in hun blauwe pakjes van en
naar hun kisten. Afgelopen jaar was ik lid van de AIRco waar ik aankomend jaar de rol als
commissiehoofd mag bekleden.

De AIRco organiseert jaarlijks de officiële introductie periode van Aviation. De plek waar
zo’n 200 eerstejaarsstudenten samen komen om elkaar te leren kennen, spellen te doen
en te feesten. Dit alles moet geregeld worden van de tenten, bussen, het bier, het eten
tot de spellen en nog veel meer. Voor elk van deze taken is een aparte functie, zo is er
de paparacie, barcie, foodcie en sport en spelcie. 

In mijn eentje wordt het een grote opgave, dus ben ik nog opzoek naar enthousiaste
medestudenten graag willen meehelpen met het realiseren van volgende introductie
periode.
Lijkt het je leuk om bij deze gezellige commissie te komen, zoek me op en spreek me
aan, dan vertel ik je met plezier nog meer over de AIRco. Of meld je direct aan bij de
leukste commissie van de SVAAA. Dan zorgen we er als team voor dat AIR2023 een nog
groter succes wordt dan de afgelopen jaren.

Wij als SVAAA zouden nooit een succesvolle vereniging kunnen zijn zonder onze geliefde Commissies. Elke
commissie draagt zijn steentje bij aan het studentenwelzijn en connectiviteit van onze leden. Niet alleen tussen
leden onderling maar ook tussen leden en luchtvaartgerelateerde bedrijven. En elk jaar hebben wij hier weer
nieuwe commissieleden voor nodig die een steentje bij willen dragen binnen een commissie van onze mooie
vereniging. Lijkt jouw dit nou leuk of ben je benieuwd geworden? Hieronder kan je lezen wat elk aankomende
commissiehoofd van onze 7 commissies te zeggen heeft over zijn/haar commissie. Misschien tot snel bij de
sollicitaties!

AC-Non
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Meld je aan als Commissielid! 
2 t/m 25 september 

Hoi allemaal! Mijn naam is Laurens,  22 jaar oud en ik ben aankomend jaar
commissiehoofd van de Mediacommissie. Afgelopen twee jaar heb ik in het bestuur
gezeten als secretaris en penningmeester, en ik vind het super leuk om dit jaar media op
mij te nemen. Ik zit momenteel in het vierde jaar van Operations en ik start deze week
met mijn stage.

Zelf kom ik uit Heemskerk, maar tegenwoordig woon ik in Amsterdam. Ik vind het leuk
om met vrienden wat te drinken, mooie reisjes te maken en herinneringen te maken. Zelf
wist ik in mijn eerste jaar nog niet zo goed waar ik moest beginnen binnen de vereniging.
Misschien vind je het wel leuk om iets te doen met social media, teksten schrijven en
ander promotie werk te doen. vergeet dan vooral niet om te solliciteren bij mijn
commissie of een ander natuurlijk, dat mag ook! Tot snel!

Hii, Ik ben Iris van Raamsdonk 22 jaar oud en inmiddels biiijjjnaa klaar met de studie. Ik
ben naast school druk bezig met de SVAAA, pakketjes bezorgen (bij Boef en Pieter
Elbers, ja echt) en het kleine beetje vrije tijd (en geld) dat ik dan nog over heb spendeer
ik het liefst op het terras of uitgaan.

Volgend jaar zal ik commissiehoofd zijn van de SSC. Voor eerstejaars totaal irrelevant en
mag je dus heel snel vergeten maar voor de geïnteresseerden: de Senior Student
Committee. Eentje voor de oude opa's en oma's zoals ik dus :-). Wij organiseren
voornamelijk lezingen en uitjes voor ouderejaars, maar houden ons ook bezig met de
bijlessen voor eerste en tweede jaars. Ik loop inmiddels al een aantal jaren mee hier, dus
mocht je vragen hebben; stel ze gerust! 

Heyy allemaal! Ik ben Annemijn Zemel, 22 jaar en ik woon in het mooie Leiden.
Aankomende jaar zal mijn vierde jaar worden aan de opleiding, maar door een kleine
vertraging zal ik mijn derde jaar gaan starten. Door mijn minor in Tilburg zal ik niet zo
vaak in het JMH rondlopen, maar bij de SVAAA activiteiten zal ik zeker aanwezig zijn!
Afgelopen jaar mocht ik als voorzitter aan het werk binnen Bestuur X bij deze mooie
studievereniging. Naast mijn studie werk ik veel en doe ik ook aan vrijwilligerswerk. 

Aankomend jaar mag ik aan de slag gaan als commissiehoofd bij de Public Relations
Commissie. De PR commissie is verantwoordelijk voor de samenwerkingen en het
onderhouden van het contact met externe bedrijven. Uit deze samenwerkingen komen
verschillende voordelen voor leden, zoals bijbaantjes en kortingen bij verschillende
bedrijven. De PR commissie ontwerpt ook elk jaar de unieke verenigingstrui. Daarnaast
zorgt PR ook voor de kortingen bij kroegen en cafés voor de ledenpas. Naast al het
serieuze werk is er ook genoeg tijd voor commissie uitjes! 

Zie jij jezelf al in de PR commissie? Of heb je vragen over de commissie? Spreek me
vooral even aan op de aftersummerborrel en wie weet maak jij vanaf september deel uit
van de PR commissie!

Wij als SVAAA zouden nooit een succesvolle vereniging kunnen zijn zonder onze geliefde Commissies. Elke
commissie draagt zijn steentje bij aan het studentenwelzijn en connectiviteit van onze leden. Niet alleen tussen
leden onderling maar ook tussen leden en luchtvaartgerelateerde bedrijven. En elk jaar hebben wij hier weer
nieuwe commissieleden voor nodig die een steentje bij willen dragen binnen een commissie van onze mooie
vereniging. Lijkt jouw dit nou leuk of ben je benieuwd geworden? Hieronder kan je lezen wat elk aankomende
commissiehoofd van onze 7 commissies te zeggen heeft over zijn/haar commissie. Misschien tot snel bij de
sollicitaties!

Senior Student Committee
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Meld je aan als Commissielid! 
2 t/m 25 september 

Heyy! Ik ben Marleen Honsbeek, 18 jaar. Aankomend jaar zal ik een deel jaar 2 en een
deel jaar 3 doen, vakken uit het tweede en mijn stage uit het derde jaar, dus het wordt
een spannend en druk jaar. Toch bedacht ik dat dit naast mijn werk in de horeca nog
steeds niet voldoende invulling voor de dag is. Vandaar dat ik dit jaar ook nog de rol van
commissiehoofd van de VoCo ga invullen. 

Als Voyage Commissie, ben je verantwoordelijk voor het mede organiseren van alle
buitenlandreisjes die op de planning staan. Denk hierbij aan de skireis en de praagreis
en nog heel veel meer. Hier organiseren we natuurlijk de leuke activiteiten zoals het
uitgaan in de aprés ski of midden in de stad, maar ook het educatieve gedeelte zoals
diverse buitenlandse luchthavens bezoeken, en daarbij ons buitenlands netwerk te
verbreden door de contacten warm te houden. 

Aangezien we een nieuwe commissie zijn binnen de studievereniging, is hier nog zeer
veel ruimte van creatieve inbreng mogelijk, en moeten we het echt als team met elkaar
gaan uit zoeken. Dus ben jij creatief meedenkend houdt van buitenlandse tripjes en bent
een echte team-player? Dan ben je hier aan het juiste adres bij deze gloednieuwe
commissie!

Wij als SVAAA zouden nooit een succesvolle vereniging kunnen zijn zonder onze geliefde Commissies. Elke
commissie draagt zijn steentje bij aan het studentenwelzijn en connectiviteit van onze leden. Niet alleen tussen
leden onderling maar ook tussen leden en luchtvaartgerelateerde bedrijven. En elk jaar hebben wij hier weer
nieuwe commissieleden voor nodig die een steentje bij willen dragen binnen een commissie van onze mooie
vereniging. Lijkt jouw dit nou leuk of ben je benieuwd geworden? Hieronder kan je lezen wat elk aankomende
commissiehoofd van onze 7 commissies te zeggen heeft over zijn/haar commissie. Misschien tot snel bij de
sollicitaties!
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Voyagecommissie

Public Relations

Hoeveel tijd ben ik kwijt aan commissiewerk?
Het verschilt een beetje per commissie, maar reken op ongeveer 2 uur per
week. De meeste commissies vergaderen eens per week, en anders eens per 2
of 4 weken. Tussendoor doe je je commissiewerk meestal zelfstandig, of
samen met iemand. Verder is je aanwezigheid bij de Algemene
Ledenvergadering (4x per jaar) en Commissieledenvergadering (4x per jaar)
verplicht.

Is dit een baantje? Krijg ik er iets voor?
Nee, dit is geen baantje. Maar een extra'tje voor naast school! In ruil voor je
harde werk krijg je er veel vrienden voor terug, en regelmatig doen we leuke
activiteiten om jullie te bedanken voor je inzet. Jullie maken de SVAAA!
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Word vandaag nog lid van de SVAAA!

De leukste feestjes en borrels waar gezelligheid gegarandeerd is!
Mogelijkheid om mee te gaan op interessante bedrijfsbezoeken
Vacatures waar jij de leukste (luchtvaart)baantjes scoort!
Geregeld bijlessen, lezingen en andere studiegerelateerde activiteiten
Een ledenkaart met kortingen bij Amsterdamse bars en clubs

Wil jij lid worden van een van de gezelligste studieverenigingen van Amsterdam?
Sluit je aan bij onze vereniging en haal het beste uit je studententijd! Met meer dan
450 leden beleef je de mooiste avonden, leukste feesten en interessantste
bezoeken en events! De SVAAA is dé kickstart voor je studietijd waarin je de leukste
vriendschappen voor het leven kunt sluiten en jezelf op allerlei vlakken kan
verbreden en ontwikkelen! Alles kan, en niets moet. Bij de SVAAA bepaal je zelf hoe
actief je bent!

Kosten lidmaatschap
Eerstejaarslidmaatschap 2022-2023 kost 40 euro
Tweedejaarslidmaatschap 2022-2023 kost 20 euro
Ouderejaarslidmaatschap 2022-2023 kost 10 euro

Hoe betaal ik?
Als je lid wordt, betaal je direct je lidmaatschap. Mocht je daarna lid willen blijven,
wordt je lidmaatschap automatisch verlengd. Uiteraard kun je altijd uitschrijven!

Wat wordt er met mijn contributie gedaan?
Jouw contributie draagt bij aan het levend houden van onze vereniging! Jouw
bijdrage zorgt ervoor dat wij leuke en interessante events kunnen organiseren waar
jij iets aan hebt. Als Eerstejaars ontvang je ook een lidmaatschapskaart en een echte
SVAAA-stropdas, die je kunt dragen op bedrijfsbezoeken.

Ga snel naar

svaaa.nl en word lid!



Zoey van Nassau 
Kan je wat over jezelf vertellen? Hobbies, sport, werk,
bezigheden buiten school?
Ik ben Zoey, 19 jaar oud en zit nu in mijn tweede jaar van
operations. Ik ben gestopt met werken, dus speel ik nu
fulltime pokemon go. Als ik geen pokemon go speel, ben
ik in mijn bed te vinden om mijn standaard middagdutje
te doen. Verder houd ik er ook van om te zuipen met
vrienden.

 In welke commissie zit je?
Ik zat vorig jaar in de lustrum commissie onder leiding
van Nel pantervel. Dit jaar zal ik lekker aanwezig zijn als
lid van de studievereniging ipv in de commissie. 

Wat is je leukste ervaring binnen de vereniging?
 Mijn leukste ervaring binnen de vereniging was Air22.
Hier was ik foodcie en heb het onwijs naar mijn zin
gehad. Wel wat jammer van het waterpistool met
sambuca :’(.

Wat is het saaiste aan je commissiewerk?
 Saai commissie werk bestaat niet!

Waarom heb je voor aviation gekozen?
Ik wist niet wat ik wilde studeren, alleen dat ik een
technische studie wilde doen. Toen kwam ik bij aviation
terecht.  Bij deze studie had ik namelijk nog een plan B
(operations), mocht het technische niet voor mij zijn
weggelegd. 

Wat is je favoriete vakantiebestemming en waarom?
Mijn favoriete vakantiebestemming is het lekkere basic
Spanje. Je kan hier lekker eten, je hebt leuke
steden/stranden en je kan er ook nog is mega goedkoop
zuipen. 

Met welk bestuurslid zou je absoluut niet willen
ruilen en waarom?
 Ik zou niet met Niels, Jens  of Edine willen ruilen. Dit
omdat ik gek zou worden van Emma Verweij. Buiten
dat om zou ik niet met de penningmeester willen
ruilen. Ik kan niet met geld omgaan, zeker niet met
die stapels van de vereniging.

Waar zie jij jezelf over 30 jaar?
 Ergens in Dubai aan het chillen.

Wat is je smerigste roddel binnen de vereniging?
Inge Schouten had het wel heel gezellig op de
steiger met een rookie tijdens AIR22.

Als de vereniging €1.000.000,- in kas had, wat
zouden we dan gaan doen?
Lekker met zijn allen op vakantie en een beetje
chillen. Of misschien wel een verenigingshok ergens
in Damsko.

Wie kies jij als interview voor het volgende
maandblad?
Ik had vernomen dat Vincent Meester ontzettend
graag deze rubriek in de Notam wilt doen, dus bij
deze!
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Algemene Ledenvergadering I 
Bestuur | Amstelcampus | 19:00 

21
sept

After Summer Borrel
AC-Non | Café Leentje | 20:00

14
sept
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DEAC Teuge 
AC-studie

30
sept

Tijdens de Algemene Ledenvergadering I zullen de plannen voor dit jaar gepresenteerd worden
door Bestuur XI en haar commissies. Daarnaast zal er een stemming plaatsvinden voor de
Kascommissie en wordt de Raad van Advies gepresenteerd. Tijdens de ALV is er ook een
gelegenheid voor eerstejaars om hun SVAAA-das en ledenpas op te halen. Na de ALV zal er
geborreld worden, houd de socials in de gaten voor meer informatie hierover!

Op 14 september is het zo ver! Dé enige echte After Summer Borrel! Kom lekker borrelen met ons,
dat zul je wel nodig hebben na de eerste twee weken school! Het eerste biertje is van ons, dus er
is geen enkel excuus om niet te komen! De borrel begint om 20.00 bij Café Leentje en is ook
toegankelijk voor niet-leden. Bij zijn = meemaken!

Op 30 september zullen we langsgaan bij DEAC in Teuge! DEAC, of Dutch Electric Aviation Centre
Teuge, is een interessant bedrijf op de luchthaven Teuge die zich bezighoudt met elektrisch
vliegen en vliegen op waterstof. We zullen hier een rondleiding krijgen op de luchthaven.
Maar er is meer: de SVAAA bied jou twee unieke ervaringen aan! Deze twee betaalde extra's zijn
een unieke kans om kennis te maken met elektrisch vliegen. We bieden een sim-sessie aan van
een elektrisch vliegtuig én een unieke kans om ter plekke een vlucht te maken in een van de
elektrische vliegtuigen! Meer informatie hierover volgt zeer snel op onze website!
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 De SVAAA de grootste vlag heeft
van alle studieverenigingen in

Amsterdam?

      sv.aaa                                 sv.aaa                                SVAAA                             SVAAA

SVAAAgenda

Altijd op de hoogte blijven? 
 

Word dan lid van onze
Whatsapp-alerts groep!
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https://www.snapchat.com/add/sv.aaa
https://www.linkedin.com/company/2561635/
https://www.instagram.com/sv.aaa/
https://www.flickr.com/photos/svaaa

